
PROTOKÓŁ NR 17/2025
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej połączonego z Komisją 

Budżetu i Finansów oraz Komisją Komunikacji, Transportu
i Bezpieczeństwa Publicznego 

w dniu 13 stycznia 2025 r.

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście, 
zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Posiedzeniu połączonych komisji przewodniczył Przewodniczący Komisji 
Budżetu i Finansów Pan Lech Owczarek.

Ad. 1 Otwarcia posiedzenia Komisji o godzinie 14:00 dokonał Przewodniczący 
Komisji Budżetu Finansów, witając radnych uczestniczących w posiedzeniu 
połączonych Komisji oraz zaproszonych gości.

Na podstawie list obecności Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
- Pan Lech Owczarek stwierdził istnienie ąuorum we wszystkich komisjach 
i uprawnienia Komisji do podejmowania wiążących decyzji. Podjęto także decyzję, 
iż wszystkie punkty przegłosowane zostaną wspólnie przez komisję połączoną.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie ąuorum.

2. Zaopiniowanie wniosków formalnych złożonych podczas XIV sesji Rady Powiatu 

Rawskiego w dniu 10 stycznia 2025 r.

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 2 Realizując przyjęty porządek obrad, Pan Lech Owczarek - Przewodniczący 
Komisji Budżetu i Finansów przedstawił listę wniosków formalnych zgłoszonych 
przez radnych w dniu 10 stycznia 2025 r. podczas XIV sesji Rady Powiatu Rawskiego 
do projektu budżetu powiatu na 2025 r.
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1. Wniosek formalny zgłoszony przez Panią Magdalenę Kieszek o wprowadzenie 
do budżetu inwestycji „Przebudowa drogi 4101E Babsk-Biała Rawska” 
ze szczególnym uwzględnieniem odcinka drogi Franopol - Chrząszczewek.
Kwota - 100 tys. zł
Źródło finansowania:
- dochody ze sprzedaży - 60 tys. zł;
- Dział 750 - Administracja publiczna, rozdział 75075 - promocja jednostek 

samorządu terytorialnego - 40 tys. zł.

Odnosząc się do wniosku, Pan Piotr Kucharski - Dyrektor Wydziału Infrastruktury 
poinformował, iż należy w pierwszej kolejności wykonać remont wiaduktu 
w miejscowości Chrząszczewek. Łączny koszt inwestycji to ok. 8,5 mln-9 min zł. 
Radna Magdalena Kieszek zwróciła uwagę, iż w protokole z wyjazdowego 
posiedzenia Komisji Komunikacji, Transportu i Bezpieczeństwa Publicznego nie 
wpisano tej drogi jako drogi o złym stanie technicznym wymagającej remontu. 
Zobowiązano Biuro Rady do uzupełnienia protokołu.

Komisja Budżetu i Finansów negatywnie zaopiniowała wniosek. Głosy rozkładały 
się następująco: jeden za pozytywną opinią, trzy głosy przeciw, brak głosów 
wstrzymujących się.

Komisja Komunikacji, Transportu i Bezpieczeństwa Publicznego negatywnie 
zaopiniowała wniosek. Głosy rozkładały się następująco: trzy głosy za, pięć głosów 
przeciw, brak głosów wstrzymujących się.

2. Wniosek formalny zgłoszony przez Pana Jerzego Cybulskiego o wprowadzenie 
do budżetu zadania inwestycyjnego pn. „Budowa chodnika przy drodze powiatowej 
w miejscowości Ossa na odcinku Ossa - Wólka Lesiewska”.
Kwota - 20 tys. zł
Źródło finansowania - Dział 750 - Administracja publiczna, rozdział 75075 - 
promocja jednostek samorządu terytorialnego.

Do treści wniosku odniósł się Pan Ryszard Studziński - Kierownik Obwodu 
Mostowego w Wydziale Infrastruktury informując, iż budowa chodnika jest na 
dzień dzisiejszy niemożliwa z uwagi na wąski pas drogowy. Ponadto należałoby 
wykupić teren od wielu właścicieli, których grunty przylegają do pasa drogowego. 
Pan Jerzy Cybulski poinformował, że z tej drogi korzystają nie tylko goście hotelu 
ale przede wszystkim mieszkańcy miejscowości Ossa oraz dzieci uczące się w 
Szkole Podstawowej w Lesiewie.
Pan Jarosław Uchman w uzupełnieniu dodał, iż do wniosku powinno się włączyć 
także oświetlenie drogi.
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Przewodniczący Rady Powiatu Rawskiego - Pan Zbigniew Sienkiewicz 
poinformował, że ze względu na złożenie wniosków w ostatniej chwili, nie można 
dokonać ich szczegółowej analizy.

Komisja Budżetu i Finansów negatywnie zaopiniowała wniosek. Głosy rozkładały 
się następująco: dwa głosy za pozytywną opinią, trzy głosy przeciw, brak głosów 
wstrzymujących się.

Komisja Komunikacji, Transportu i Bezpieczeństwa Publicznego negatywnie 
zaopiniowała wniosek. Głosy rozkładały się następująco: trzy głosy za, pięć głosów 
przeciw, brak głosów wstrzymujących się.

3. Wniosek formalny zgłoszony przez Panią Magdalenę Klimczak i Pana Krzysztofa 
Starczewskiego o wprowadzenie do budżetu zadania inwestycyjnego 
pn. „Przebudowa drogi z Wilkowic w kierunku Kwasowca i z Wilkowic w kierunku 
Wysokienic do granic powiatu nr drogi 1316E”.
Kwota - 10 tys. zł
Źródło finansowania - Dział 750 - Administracja publiczna, rozdział 75075 - 
promocja jednostek samorządu terytorialnego.

Analizując powyższy wniosek Pan Piotr Kucharski - Dyrektor Wydziału 
Infrastruktury poinformował, iż wniosek obejmuje 2 zadania inwestycyjne. 
Dokumentacja projektowa dotycząca przebudowy drogi została już wykonana.
Pani Magdalena Klimczak zwróciła się do Przewodniczącego Komisji 
Komunikacji, Transportu i Bezpieczeństwa Publicznego z pytaniem, czy 
członkowie Komisji byli podczas wyjazdowego posiedzenia na oględzinach drogi. 
Przewodniczący Komisji Pan Roman Ciszewski poinformował, że Komisja była na 
drodze 14 listopada 2024 r. podczas wyjazdowego posiedzenia.

Komisja Budżetu i Finansów negatywnie zaopiniowała wniosek. Głosy rozkładały 
się następująco: dwa głosy za pozytywną opinią, trzy głosy przeciw, brak głosów 
wstrzymujących się.

Komisja Komunikacji, Transportu i Bezpieczeństwa Publicznego negatywnie 
zaopiniowała wniosek. Głosy rozkładały się następująco: trzy głosy za, pięć głosów 
przeciw, brak głosów wstrzymujących się.

4. Wniosek formalny zgłoszony przez Pana Henryka Majewskiego o wprowadzenie 
do budżetu zadania inwestycyjnego pn. „Przygotowanie dokumentacji projektowej 
na przebudowę drogi w miejscowości Grzymkowice nr drogi 4101E”.
Kwota - 10 tys. zł
Źródło finansowania - Dział 750 - Administracja publiczna, rozdział 75075 - 
promocja jednostek samorządu terytorialnego.
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Dyrektor Wydziału Infrastruktury poinformował, iż koszt przebudowy drogi 
to ok. 3 min zł. (2 kilometry).
Pan Henryk Majewski - Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Rawskiego 
poinformował radnych, iż Burmistrz Białej Rawskiej zadeklarował partycypację 
w kosztach przebudowy drogi.

Komisja Budżetu i Finansów negatywnie zaopiniowała wniosek. Głosy rozkładały 
się następująco: dwa głosy za pozytywną opinią, trzy głosy przeciw, brak głosów 
wstrzymujących się.

Komisja Komunikacji, Transportu i Bezpieczeństwa Publicznego negatywnie 
zaopiniowała wniosek. Głosy rozkładały się następująco: trzy głosy za, pięć głosów 
przeciw, brak głosów wstrzymujących się.

5. Wniosek formalny zgłoszony przez pana Henryka Majewskiego o wprowadzenie 
do budżetu zadania inwestycyjnego pn. „Przygotowanie dokumentacji projektowej 
na przebudowę drogi powiatowej na odcinku Chodnów - Szczuki nr drogi 4123E”. 
Kwota - 10 tys. zł
Źródło finansowania - Dział 750 - Administracja publiczna, rozdział 75075 - 
promocja jednostek samorządu terytorialnego.

Odnosząc się do wniosku, Pan Piotr Kucharski poinformował, iż droga na odcinku 
Chodnów - Szczuki powinna zostać zbudowana od podstaw ze względu na bardzo 
zły stan techniczny. Budowa drogi na odcinku ok. 4 kilometrów to koszt 
ok. 8 min zł.

Komisja Budżetu i Finansów negatywnie zaopiniowała wniosek. Głosy rozkładały 
się następująco: dwa głosy za pozytywną opinią, trzy głosy przeciw, brak głosów 
wstrzymujących się.

Komisja Komunikacji, Transportu i Bezpieczeństwa Publicznego negatywnie 
zaopiniowała wniosek. Głosy rozkładały się następująco: trzy głosy za, pięć głosów 
przeciw, brak głosów wstrzymujących się.

6. Wniosek formalny zgłoszony przez Pana Tomasza Góraja o wprowadzenie zadania 
inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi powiatowej 4110E Rawa Mazowiecka - 
Dziurdzioły - do granicy powiatu wraz z budową chodnika w miejscowości 
Dziurdzioły”.
Kwota - 10 tys. zł
Źródło finansowania - Dział 750 - Administracja publiczna, rozdział 75075 - 
promocja jednostek samorządu terytorialnego.
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Zabierając głos Pan Ryszard Studziński poinformował, iż do remontu kwalifikuje 
się ok 270 m drogi, który jest w najgorszym stanie technicznym oraz ok 5 km drogi 
przechodzącej przez miejscowość Dziurdzioły do granicy powiatu. Ponadto 
należałoby wybudować ok 1 km chodnika w tejże miejscowości.
Pan Krzysztof Starczewski poinformował, iż naprawy wymaga ok 250 metrowy 
odcinek pomiędzy kościołem a cmentarzem.

Komisja Budżetu i Finansów negatywnie zaopiniowała wniosek. Głosy rozkładały 
się następująco: dwa głosy za pozytywną opinią, trzy głosy przeciw, brak głosów 
wstrzymujących się.

Komisja Komunikacji, Transportu i Bezpieczeństwa Publicznego negatywnie 
zaopiniowała wniosek. Głosy rozkładały się następująco: trzy głosy za, cztery 
głosy przeciw, jeden głos wstrzymujący się.

7. Wniosek formalny zgłoszony przez Pana Grzegorza Stefaniaka o wprowadzenie 
do budżetu zadania inwestycyjnego pn. „Przygotowanie dokumentacji projektowej 
ronda na skrzyżowaniu ulic Kolejowa - Fawoma - 1-go Maja w Rawie 
Mazowieckiej”.
Kwota - 30 tys. zł
Źródło finansowania - Dział 750 - Administracja publiczna, rozdział 75075 - 
promocja jednostek samorządu terytorialnego.

Odnosząc się do wniosku Pan Piotr Kucharski poinformował, ż koszt inwestycji 
oscyluje w granicach ok. 7 min zł. Ponadto należy dokonać uzgodnień z innym 
zarządcą drogi.

Komisja Budżetu i Finansów negatywnie zaopiniowała wniosek. Głosy rozkładały 
się następująco: dwa głosy za pozytywną opinią, trzy głosy przeciw, brak głosów 
wstrzymujących się.

Komisja Komunikacji, Transportu i Bezpieczeństwa Publicznego negatywnie 
zaopiniowała wniosek. Głosy rozkładały się następująco: trzy głosy za, pięć głosów 
przeciw, brak głosów wstrzymujących się.

8. Wniosek formalny zgłoszony przez Pana Henryka Majewskiego o wprowadzenie 
do budżetu zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa infrastruktury szpitala - 
przychodnie specjalistyczne - przygotowanie dokumentacji projektowej na budowę 
przychodni specjalistycznej”.
Kwota - 20 tys. zł
Źródło finansowania - Dział 750 - Administracja publiczna, rozdział 75075 - 
promocja jednostek samorządu terytorialnego.
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W tym punkcie głos zabrał Starosta Rawski - Adrian Galach, który poinformował, 
iż w roku 2024 zlecono wykonanie PFU pod nazwą Rawskie Centrum Zdrowia. 
PFU dotyczy budynku przylegającego do galerii Rawa Modę. W planach 
poprzedniego Zarządu Powiatu był zakup tego budynku jednak wycofano się z 
zakupu tego budynku.

Wobec powyższych informacji, wnioskodawca wycofał swój wniosek formalny.

Ad. 3 W sprawach różnych Przewodniczący Rady Powiatu Rawskiego Pan Zbigniew 
Sienkiewicz poinformował, iż przed posiedzeniem komisji wpłynął wniosek radnej 
Magdaleny Klimczak o wprowadzenie do budżetu na 2025 r. inwestycji polegającej 
na wymianie nawierzchni na terenie szkoły specjalnej przy ul. Przemysłowej 3 
w Rawie Mazowieckiej. Szacowana kwota - 150.000 zł, źródło finansowania - 
dochody ze sprzedaży majątku.

Ad. 4 Po wyczerpaniu przyjętego porządku Przewodniczący dokonał zamknięcia 
posiedzenia komisji o godzinie 16:15.

W załączeniu:
- załączniki wymienione w treści protokołu.

Sporządziła: Katarzyna Gołota

Przewodniczący Komisji


